
Zápisnica č. 2/2024 

 

Zo zasadnutia Komisie pre financie a sociálne veci obce Radoľa zo dňa 9.12.2024,  konanej 
na OÚ v Radoli. 

 

 Prítomní :  Ing. Andrea Schmidtová – predseda,  

                     Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, Mgr. Zdeno Tichý  – členovia, 

                     Ing. Anton Tkáčik – hosť  (priložená prezenčná listina) 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 
2. Žiadosť o dotáciu pre Jednotu dôchodcov v Radoli 
3. Žiadosť o dotáciu DHZ Radoľa 
4. Žiadosť o dotáciu stolnotenisový klub Radoľa 
5. Žiadosť o dotáciu florbalový oddiel ŠK Radoľa 
6. Žiadosť o dotáciu futbalový oddiel ŠK Radoľa 
7. Rozpočet obce na rok 2025 
8. Diskusia 
9. Záver 

 

 

1) Otvorenie 

Predsedkyňa  KFaSV otvorila o 16:00 zasadanie, privítala prítomných členov, starostu 
obce a oboznámila ich s programom. 

 

2) Žiadosť o dotáciu pre Jednotu dôchodcov v Radoli 
 

- Jednota dôchodcov v Radoli  požiadala o príspevok pre ich organizáciu. Výšku 
príspevku nešpecifikovala. V roku 2024 im bola schválená dotácia vo výške  900 €. 

- Finančná komisia odporúča OZ schváliť príspevok v rovnakej výške  

 

3) Žiadosť o dotáciu DHZ Radoľa  

 

- Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa požiadal o poskytnutie finančného príspevku pre rok 
2025 na činnosť ich zboru pre plnenie úloh vyplývajúcich z Vyhlášky 611/2006  vo výške 
5.730,- €. V roku 2023 obnovili svoju činnosť v Radoli, pričom im bol schválený 
príspevok vo výške 4.000,- €. Pre rok 2024 bol schválený príspevok vo výške 5.550,- €. 
Príspevok bude použitý na pracovné, zásahové, vychádzkové odevy, slávnostné 
rovnošaty, bundy pre deti, OOPP a jednoduché hasiace prostriedky (kalové čerpadlo, 
motykohrable, kanistre, resuscitačná figurína,...). 

- FK odporúča schváliť príspevok vo výške 5.730,- € 

 



4) Žiadosť o dotáciu STK Radoľa 
 

- Stolnotenisový klub Radoľa požiadal o príspevok na svoju činnosť vo výške 1.800,- €. 
V roku 2024 bol schválený príspevok vo výške 1.800,- € (v roku 2023 bol vo výške 
1.600,- €). V dlhodobých súťažiach súťažia 4 družstvá mužov v krajských a oblastných 
súťažiach. Príspevok využijú na zakúpenie stolnotenisových potrieb (loptičky, dresy, 
poťahy na rakety,...) a údržbu stolnotenisovej herne. Novým predsedom STK Radoľa je 
Patrik Varoš. 

- FK odporúča schváliť príspevok vo výške 1.800,- € 

 

5) Žiadosť o dotáciu florbalový oddiel 
 

- Florbalový oddiel Vretenice ŠK Radoľa požiadali o príspevok na činnosť klubu pre rok 
2025 vo výške 7.000,- €. V roku 2024 aj 2023 im bol schválený príspevok vo výške 
6.500,- €. V družstvách sústreďujú dievčatá v rôznych vekových kategóriách od mladšej 
prípravky až po ženy (50 dievčat od 6-18 rokov prevažne z Radole). Z príspevku chcú 
financovať hlavne organizačné náklady ( poplatky za licencie hráčok, prihlásenie 
družstva do súťaže, rozhodcov, školenia trénerov a rozhodcov, tréningové pomôcky, 
zdravotnícky materiál, dresy, cestovné náklady,...). Finančne sa na činnosti oddielu 
podieľajú aj rodičia ( ročný poplatok, cestovné,...), sponzori, 2% z daní. 

- FK odporúča schváliť príspevok vo výške 7.000 - € 

 

6) Žiadosť  o dotáciu futbalový oddiel 
 

- Futbalový oddiel ŠK Radoľa žiada dotáciu vo výške 14.500 €. V roku 2024 aj 2023 im 
bola schválená dotácia v rovnakej výške. V žiadosti uvádzajú, že výška oprávnených 
nákladov je 21.300 €. Rozdiel je financovaný sponzorsky, príspevkami rodičov a 2% 
z daní. Financie využívajú   na registračné a členské poplatky, platby za rozhodcov, 
odmeny trénerom, materiálno-technické zabezpečenie ako lopty, športové potreby, 
tréningové pomôcky, cestovné, občerstvenie, údržba ihriska,.. 

- Družstvo mužov bojuje o postup, ak sa im to podarí budú mať zvýšené výdavky o cca 
3.000 € ročne 

- FK odporúča schváliť príspevok v požadovanej výške 14.500,- € 

 

7) Rozpočet obce 2025 
 

- Obcou zverejnený rozpočet je naplánovaný ako vyrovnaný. Príjmy obce sú 
naplánované v sume 1.850.954 €, výdavky v sume 1.850.954 €. V príjmoch sa 
premietne zníženie z výnosu dane FO o cca 110.000 € navýšenie poplatkov za TKO  
o cca 7.000 €. Významnú čiastku tvoria  prenesené kompetencie (ZŠ s MŠ) 857.631 €, 
kde je navýšenie o 160.000 € z dôvodu zmeny financovania materských škôl. Vo 
výdavkoch na činnosť obecného úradu je naplánované 261.531 €, príspevok na 
mestskú dopravu 4.000 €, správa a údržba ciest 51.260 €, nakladanie s odpadmi 55.000 
€, verejné priestranstvá 7.300 €, verejné osvetlenie 23.000 €, rekreačné a športové 
služby 56.630 €, pohrebníctvo 5.000 €, kultúra 12.900 €,opatrovateľská služba 5.575 €, 
originálne kompetencie (školský klub a jedáleň) 179.182 €. V kapitálovom rozpočte je 



zatiaľ  plánovaných 19.931 € na stavebné úpravy budovy ŠK. Finančné operácie- splátka 
úveru 15.000 €.  

Originálne kompetencie sú naplánované o 112.500 € menej, z dôvodu prechodu 
financovania materských škôl pod štát. Na finančnú komisiu sme žiadali predložiť čerpanie 
rozpočtu ZŠ s MŠ k 30.9.2024, to sme však nedostali. Z dôvodu vyhodnotenia efektívnosti 
tretieho oddelenia šk. klubu sme požiadali o podklady, kde sme zistili nasledovné:  

➢ schválený rozpočet ŠKD na rok 2024 bol 58.664 €, čerpanie k 30.11.2024 je 44.444 
€, zostatok 14.220 € 

➢ výdavky sú na prevádzku ŠKD pre 57 žiakov v troch poobedných oddeleniach 
a jednom rannom klube 

➢ v prípade zvýšeného záujmu o návštevu ŠKD na otvorenie 3. oddelenia od 1.9.-
31.12.2024 schválilo OZ čiastku 5.400 €. Zvýšený záujem v šk. r. 2024/2025 
prejavilo 5 detí, preto sa tretí klub otvoril (60% úväzok zamestnanca) 

➢ mesačné náklady na tretie oddelenie sú 1.016 € (ročne cca 13.000 €) 
➢ na základe zistených skutočností KFaSV neodporúča v nasledujúcom školskom 

roku otvoriť tretie oddelenie ŠKD 
 

- Finančná komisia odporúča schváliť rozpočet obce Radoľa na rok 2025  

 

8) Diskusia 

 

-  Starosta obce informoval o príprave VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Radoľa. Poplatok 
bude navrhnutý 30€ na osobu ročne (pokračujúci rast cien pri nakladaní s odpadmi - 
zvýšenie DPH, inflácia, poplatok za uloženie na skládku, nákup kontajnerov na textil,...). 

- Rekonštrukcia cesty na cintorín bola ukončená – 79.704 € 

- Pokračujú stavebné práce na rekonštrukcii bytu v budove ŠK 
 

9) Záver 
 
Predsedkyňa poďakovala prítomným za účasť, vecnú diskusiu a ukončila 2. zasadnutie 
v 2024  KFaSV. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Schmidtová Andrea 

Overil: Ing. Andelová Viera 

Dňa: 9.12.2024 v Radoli 

 



 

 


